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Werkgroep veiiligheidsbhewaking vaccin COVID-19 — dd 26-3-2021

CBG/ RIVM / Bijwerkingencentrum Lareb / VWS (afwezig)

Batchnummers

De eerste uitwisseling van batchnummers (7300) is gedaan en gaat vanaf nu elke week. Op maandag
stuurt Lareb in, donderdag komen batchnummers terug.BE zoo evalueren hoeveel extra

batchnummers dit oplevert.

Vaccins

Met Jansen vaccin wordt half april begonnen. Voorbereidingen voor opschaling naar 2,5 miljoen

vaccins per week, maar 1,5 realistischer.

Er is begonnen met 5 hoge risicogroepen. Uitnodiging en prikken via ziekenhuizen.

Scenario wordt uitgewerkt voor 1 prik na Covid.

CIMS

CIMS: nog niet alle instelling leveren data. Data dus nog niet volledig. Deel geeft ook geen

toestemming. Het gaat uds om een minimum. Er komt een wekelijkse rapportage binnenkort.

Vanaf week 13 wordt voergaan op levering van de cijfers uit CIMS, de vaag is hoe volledig dat zal

zijn.

Lareb heeft mail gestuurd nar RIVM omdat ze voor haar analyses cijfers nodig heeft per vaccin

hoeveel er gegeven zijn aan M/V en per leeftijdsgroep.

Bijwerkingen

Lareb ontvangt veel meldingen van trombose (inmiddels zo’n 150). Op basis van de meldingen zal het

lastig zijn tot een goed inzicht te komen. Er wordt nu wel observed/expetecd analyse gedaan. Maar

om echt meer inzicht te krijgen zal ander onderzoek gedaan moeten worden. Bijvoorbeeld koppeling

van CIMS aan databases (bv Pharmo). In het Europese project wordt dit ook gedaan, maar daarin

kunnen (nog) geen Nederlandse cijfers meegenomen worden.

RF Pneemt voortouw voor een overleg over de mogelijkheid en wenselijkheid hiervan (mrt RIVM,

CBG en ).
Trombose met verlaagde bloedplaatjes tot nu toe 3x gemeld. Of dit hetzelfde beeld als meldingen in

EU nog niet duidelijk. Lareb gaat daar dinsdag over communiceren.

Extensive Limb Swelling signalering: is bij firma neergelegd door CBG

Herziening projectaanvraag

Lareb gaat herziening indienden voor project omdat er 8x meldingen komen dan verwacht, en er

hoge piekbelasting aan komt en LIM onderzoek langer door moeten lopen voor goed verdeling over

de doelgroepen. Inschatting is dat iets meer dan een verdubbeling van budget nodig is. In het

voorstel staat ook wat er nog kan en hoe mbt de veiligheidsbewaking. Gaat daarom begin volgende

week eerst lang RIMV en CBG, en daarna naar VWS.


